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Deltagere

Ansvarlige benævnes med initialer.
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Referent Malene Hjorth (MHJ)
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Nr. Kommentar/beslutning/opgave #
An-
svar-
lig

Referat

Velkommen TF

1 Godkendelse af referat TF Godkendt

2 Godkendelse af dagsorden TF Godkendt

3 Diskussion:

1) Oplæg: Proces og metode for
opfølgning på strategien

3.1 PHE, CJ,
NIO

Bestyrelsen drøftede oplæg og bemyndigede Peter, Christian og Nina til det videre arbejde.
Den forelagte metode ville kunne fungere godt til DIF og BDFL-indsatser, men passer dårligere
til TD-rapporteringen.

2) Oplæg: BE-bidrag til det nye online
magasin

3.2 MHJ Indstillingen til, at bestyrelsens medlemmer overvejer, om de vil kunne finde det interessant
at bidrage til magasinet i løbet af året, blev modtaget positivt. To af bestyrelsens medlemmer
kom umiddelbart med input, som vil indgå i redaktionens planlægning. Der sendes en liste
med datoer og foreløbige emner til bestyrelsen.

3) Medlemstal 2022 3.3 MHJ,
CJ, NIO

Bestyrelsen drøftede og fortolkede trends med henblik på evt. justeringer af strategiske
indsatser og aktiviteter.

De officielle medlemstal kommer først d. 29/3 - hvor man så vil kunne sammenligne med den
generelle medlemsstatus. Herefter vil vi i sekr. og konsulentgruppen lave specifikke analyser
inden for de enkelte discipliner og aldersgrupper, som munder ud i en opfølgningsplan ifht
klubberne.
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Nr. Kommentar/beslutning/opgave #
An-
svar-
lig

Referat

4) Bestyrelsesmøder - udvikling af
format

3.4 JJ CJ Bestyrelsen drøftede formatet, som det er nu, og om der skal iværksættes tilpasninger og i
givet fald, hvilken proces, bemanding og retning dette skal have. Der arbejdes videre med
opsætning af dagsorden og referat. Jeppe udarbejder forslag til en ny dagsordenskabelon.
Kortere temamøder kan stadig med fordel afholdes imellem BE-møder.
Det aftaltes, at forberedelse, gennemførelse m.v. af BE-møderne fremover sker i henhold til
“Praktik & Procedure ved bestyrelsesmøder” (DKF´s love og bestemmelser).

5) Procesmål 2024 og 2025 til DIF
aftale

3.5 PHE CJ Bestyrelsen drøftede forslag til proces og evt, nedslagspunkter / særlig opmærksomhed ift. de
forskellige spor.
Tidligst d. 18/4 udmelder DIF en ramme for udarbejdelse af procesmål for 2024 og 2025.
Arbejdsgang ifht spor 1: DKF holder formøde i eget regi, herefter deltages i møde mellem de
tre sekretariater, til sidst lægges en styregruppedrøftelse.
Efter d. 18/4 tilrettelægges en proces med deltagelse af bestyrelse og ansatte - CJ melder ud.
En tidslinje for processen foreslås, af hensyn til diverse kalendere, før rammen udmeldes fra
DIF.

Bestyrelsesansvarsfordelingen tilrettes.

6) Regnskab 2022 - foreløbig 3.6 KNI CJ Regnskabet er stadig under udarbejdelse. Umiddelbart ser det ud til, at det realiserede ligger
tæt på budget 2022. Der er derfor ikke noget, der umiddelbart giver anledning til at hive i
bremsen. Revisionen mangler endnu at levere en ny regnskabsopsætning.

4 Beslutning:

1) Dispensation for brug af svømme /
redningsvest til CPH spring regatta

4.1 LL Dispensation givet.
Ved fremtidig behandling af denne type dispensationer skal der også foreligge en beskrivelse
af, hvilke foranstaltninger, der tages ved stævnet som kompensation for at der ikke bæres vest.
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Nr. Kommentar/beslutning/opgave #
An-
svar-
lig

Referat

2) Tildeling af bronze diplomer
(protokollering)

4.2 MHJ Der er tildelt to bronzediplomer til to medlemmer i Horsens Kajakklub. Se begrundelserne her.
I forlængelse heraf opfordres andre klubber til at benytte sig af muligheden for at vise denne
anerkendelse. Det ville glæde DKF’s bestyrelse, at se flere frivillige modtage tak på denne
måde.

3) Deltagelse i DIF
bestyrelsesuddannelse

4.3 TBF CJ Opbakning til princippet. Kristian Nielsen deltager i denne omgang

4) Aktivering af inflationspulje 4.4 KNI CJ Bestyrelsen tilsluttede sig de foreslåede aktiveringsprincipper.

5 Skriftlig orientering bestyrelsen:

1) Formand 5.1 Se bilag. Tilføjelser på mødet omhandlede ECA kongressen, som bl.a. valgte ny formand - Jean
Zoungrana, Frankrig.
Der er opbygget en stor egenkapital i ECA på 400t euro. DKF foreslog at bruge noget af den på
aktiviteter.
Både Rusland og Ukraine var til stede ved mødet. Tom er bekymret for og ikke tilfreds med, at
ICF (IOC) måske vil lade Rusland konkurrere i kommende arrangementer.
Det rejser nogle spørgsmål ifht VM i Jels, som vi ikke kan svare på nu, men som vi må forholde
os til.

2) Første næstformand 5.2 Intet at bemærke

3) Anden Næstformand 5.3 Intet at bemærke - udover, at der savnes en ‘lagkage’, der beskriver, hvad pengene bruges til.
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Nr. Kommentar/beslutning/opgave #
An-
svar-
lig

Referat

4) Landshold og Elite 5.4 Elite samarbejdsudvalg er nedsat og har påbegyndt arbejdet.
KC aftaler på vej.
Besættelse af assistenttrænerposter - proces i gang.
Vi glæder os til ny sportschef.

5) Konkurrence 5.5 Intet at bemærke - udover, at der er bekymring for, at dårligt vejr kan påvirke udtagelse til WC.
Der skal laves en plan B. Der udarbejdes et forslag til ny kalenderprocedure til næste BE-møde.

6) Klubaktiviteter og motion 5.6 Se bilag.
Forslag til indsats ifbm Fremtidens idræt for børn og unge: Digital platform til kontakt med
børn og unge.
Nina deler en anden præsentation vedr samme emne med bestyrelsen - materialet er endnu
ikke offentliggjort.

7) Facilitet & Miljø. 5.7 Udover den skriftlige orientering fortalte JJ om deltagelse i møde i forretningsudvalget i

Søsportens Sikkerhedsråd (SS). Der blev bl.a. drøftet ulykkesstatistik for 2022, budget for det

kommende år, samt det kommende rådsmøde i SS. JJ er på valg til forretningsudvalget, og

stiller gerne op igen.

JJ fortalte desuden supplerende om den forestående generalforsamling og opstilling af

kandidat sammen med DFfR. DIF har forud for generalforsamlingen indkaldt forbundene til en

fælles drøftelse om holdninger til natur, miljø m.v.

6 Skriftlig orientering organisationen
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Nr. Kommentar/beslutning/opgave #
An-
svar-
lig

Referat

1) Samlet for medarbejderstaben 6.1 CJ Se bilag. En enkelt kommentar vedr. Racemanager: Lau bakker naturligvis op om det
fremadrettede arbejde med Racemanger - men havde nok valgt en anden løsning.

7 Økonomi
1) Status

7.1 CJ 1) Se bilag

8 Eventuelt
1) Gladsaxe jubilæum
2) Brev fra Nordhavn
3) TdG overdragelse

8.1 TF 1) Kristian deltager for BE

2) Tages op på næste møde efter behandling af bestyrelsesrepræsentanten for området.

3) Randers Kajakklub og Silkeborg har meldt sig på banen igen - klubberne ejer løbet,
understøttet af DGI.

Indsatsområder 2021-2028

● Koncepter til klubber.

Klubber med padleaktiviteter skal se DKF som den mest relevante
samarbejdspartner.

● Meget mere B&U.

● DKF tager ansvar.

Vi vil sikre godt rovand og retten til gode oplevelser på vandet - uanset
fysiske og psykiske hindringer.

● Tilbud til den enkelte.

● Verdens bedste træningsmiljø

Vi vil udvikle elitetræningsmiljøer, som favner hele atleten og sikre, at
Danmark kontinuerligt vinder medaljer ved internationale mesterskaber.

● Faglighed, digitalisering og optimering
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Vi arbejder for at skabe og udvikle børn- og unge miljøer, som tiltrækker
og sikrer tilknytning af flere børn og unge.

Vi vil vise en klar og tydelig vej ind i padlesporten. Vi stræber efter at
have relevante tilbud til alle interesserede.

Vi vil kendes for vores høje faglighed og forbundets relevans for alle
padlere - både online og offline.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.1 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig PHE CJ NIO

Emne Oplæg: Proces og metode for opfølgning på strategien

Opgave Der udvikles metode til opfølgning på strategi 21-28 / DIF strategiaftale 22-25

Baggrund I forlængelse af seneste bestyrelsesmøde skal der udvikles en metode.

På dette møde drøftes første skitser til en opfølgning.

Oplæg til dette eftersendes.

Indstilling Bestyrelsen drøfter oplæg, tilpasser evt retning og intention og bemyndiger PHE CJ NIO til det videre arbejde.

Næste opfølgning Fastlægges under drøftelsen.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.2 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig MHJ

Emne BE-bidrag til online magasin

Opgave En orientering om det kommende online magasin og de muligheder, der gives for, at også bestyrelsens medlemmer kan bidrage.

Link til udgivelsesdatoer (ind til sommer) med de emner, der er sat på indtil videre, sendes pr mail til bestyrelsen.

Der er lavet en skabelon til udformning af artikler, så det bliver nemmere for redaktionen at sætte dem ind i det online magasin. LINK.
Tag en kopi, inden og hvis skabelonen anvendes.

Link til en dummy, der viser, hvordan vi regner med, at magasinet kommer til at præsentere sig, sendes til bestyrelsen pr. mail. Der kan
stadig forekomme små ændringer.

Baggrund

Indstilling Det indstilles, at bestyrelsens medlemmer overvejer, om de vil kunne finde det interessant at bidrage i løbet af året - inden for de
rammer, der skitseres på mødet. Hvis ja, gives forslag og input til mhj@kano-kajak.dk eller nkl@kano-kajak.dk, så vil de indgå i
redaktionens planlægning.

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.3 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig MHJ CJ

Emne Medlemstal 2022

Opgave Drøftelse af medlemstal 2022

Baggrund DIF, DGI og DFIF offentliggør de officielle medlemstal 29. marts. DKF er derfor ikke i besiddelse af de helt præcise tal.

Timingen af offentliggørelse og DKF bestyrelsesmøde betyder imidlertid, at det vil være forkert ikke at forholde sig til de fortrolige
trends, vi kan udlede.

Link til fortrolige tal

Fra 29. marts kl 06.00 kan medlemstal ses på http://dif.dk/medlemstal

Indstilling MHJ og CJ præsenterer trends. Bestyrelsen drøfter og fortolker trends med henblik på evt. justeringer af strategiske indsatser og
aktiviteter.

Næste opfølgning Bestyrelsesmødet juni 2023

side 10

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1msZkxl1da91-jRxM-6LxyJGae6ppNSNe/edit#gid=1093781238&range=D3
http://dif.dk/medlemstal


Bestyrelsesmøde DKF referat

Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.4 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig JJ CJ

Emne Bestyrelsesmøder - udvikling af format

Opgave Indledende drøftelse af om formatet på bestyrelsesmøde og bagvedliggende materiale skal justeres.

Baggrund Formatet på bestyrelsesmøder og det bagvedliggende materiale samt referater har været relativt stabilt i flere år. Imidlertid kan nye
kræfter og udvikling af organisationen give såvel mulighed som behov for tilpasninger.

De formelle aftaler er beskrevet her https://drive.google.com/file/d/1S8YYX4LQCK1A37ZNfFAisTvakHy2FhjT/view?usp=sharing side 84

Indstilling Indledende drøftelse af hvordan bestyrelsen ser på formatet som det er nu, om der skal iværksættes tilpasninger og i givet fald hvilken
proces, bemanding og retning dette skal have.

Næste opfølgning Afhænger af drøftelsen.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.5 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig PHE CJ

Emne Procesmål 2024 og 2025 til DIF aftale

Opgave Indledende drøftelse af procesmål for 2024 og 2025

Baggrund Målsætning og resultatmål er aftalt frem til og med 2025. Procesmål for spor 2, 3, 4 skal fastlægges. Det samme skal ske for spor 1 i
samarbejde med Dansk Sejlunion og Dansk Forening for Rosport. Spor 5 og 6 beskrives ikke i aftalen men fastlægges hhv. i BDFL aftalen
og Masterplan med Team Danmark.

DIF præsenterer i den kommende tid rammerne for udarbejdelse af procesmål. DIFs konsulent for DKF har indkaldt til møde 18. april.

Link til aftale med DIF https://drive.google.com/file/d/1StCneKLwlbp_0-uPfDHohZqlZqCxn3eS/view?usp=sharing

Der er en grundlæggende arbejdsfordeling mellem bestyrelsen ift de enkelte spor LINK

Det foreslås at det enkelte bestyrelsesmedlem i samarbejde med 1-2 ansatte udarbejder udkast til procesmål i en proces der tilpasses
rammerne fra DIF
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Indstilling Bestyrelsen drøfter forslag til proces og evt, nedslagspunkter / særlig opmærksomhed ift. de forskellige spor.

Næste opfølgning Fastlægges efter møde med DIF 18. april
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 3.6 28. marts 2023
Form Diskussion

Ansvarlig KNI CJ

Emne Regnskab 2022 - foreløbig

Opgave Drøfte foreløbige regnskab

Baggrund Regnskabet er ikke færdig til underskrift. Forsinkelse i leverancen fra IKC til EY betyder at det fortsat er under udarbejdelse.

I tillæg til dette er der et arbejde med tilpasning jf dagsorden pkt k.3

Det forventes at kunne orientere om bundlinjen på mødet - men ikke at kunne redegøre for afvigelser på note niveau.

Indstilling Drøftelse af det fremlagte.

Næste opfølgning Godkendelse af regnskab på det kommende bestyrelsesmøde.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.1 28. marts 2023
Form Beslutning

Ansvarlig LL

Emne Dispensation for brug af svømme / redningsvest CPH spring regatta 2023.

Opgave
Tage stilling til, om der kan gives dispensation fra DKF-regler om obligatorisk brug af svømmevest før 1. maj gældende for alle deltagende

aldersklasser.

Baggrund Der kan, når der er anden sikkerhed på plads, dispenseres for kravet om svømmevest i perioden 1. okt. til 30 april.

Konkurrencen bliver mere retvisende, når der roes uden vest - det har en betydning ift. det sportslige formål med stævnet.

Den personlige sikkerhed suppleres med motobåde / dommerbåde.

Indstilling Det indstilles at der gives dispensation

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.2 28. marts 2023
Form Beslutning

Ansvarlig MHJ

Emne Tildeling af bronze diplomer (protokollering)

Opgave Godkende tildeling af bronze diplom

Baggrund Jf tidligere fremsendte materiale tages til protokol at 2 personer tildeles diplom i bronze

Indstilling Godkende

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.3 28. marts 2023
Form Beslutning

Ansvarlig TBF CJ

Emne Deltagelse i DIF bestyrelsesuddannelse

Opgave Tage stilling til om der er kandidater til DIFs nye lederuddannelsestilbud.

Baggrund DIF har i samarbejde med Lederne udarbejdet tilbud om specialforbunds bestyrelsesmedlemsuddannelse.

Materiale kan supplere de online tilbud der allerede er til rådighed.

Link til invitation

Indstilling Bestyrelsen beslutter om en eller flere bestyrelsesmedlemmer deltager.

Næste opfølgning Afhænger af beslutningen.
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 4.4 28. marts 2023
Form Beslutning

Ansvarlig KNI CJ

Emne Aktivering af inflationspulje

Opgave Tage stilling til aktivering af konto 41700

Baggrund I forbindelse med budgetproces 2022 blev konto 41700 oprettet. De politiske drøftelser blev ikke afsluttet. Denne drøftelse skal nu
udmøntes i en beslutning.

Der fremsendes særskilt fortroligt bilag 4.4b med flere detaljer

Indstilling Der tages stilling til bilag 4.4b

Næste opfølgning Efter det seneste bestyrelsesmøde.
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.1 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tom Faurschou (TF)

Emne Orientering:

Der er blevet brugt lidt tid på samtale med elitedelen omkring selektionskriterier og formål med træningslejrene og snak omkring
sæsonen og prioriteterne. Det er en meget vigtig sæson med OL kvalifikation til august, så der skal være fuld fokus på, at stille de
bedste både som er muligt.

Det er også dejligt vi har ansat en ny sportschef med start den 1. maj 2023. Vi er sikker på det bliver godt, at vi får en person på denne
post efter en lidt for lang tid uden og et stort tryk på Christian og den øvrige elite afd.

Vi rejser til ECA kongres fredag den 24 marts i Grækenland. Der er lagt op til et kampvalg til Præsidentposten, dette er efter vores
opfattelse rigtig godt. Det er en rigtig god kandidat som stiller op imod den siddende præsident. Det er den franske
forbundspræsident, som vi deler rigtig mange holdninger med.

Der er brug for et skifte for vi kan få en mere dynamisk ECA, som arbejder for udvikling af vores fælles sport. Vi skal forsøge at sætte
en europæisk retning i kano & kajak sporten også i ICF
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Vi står ligeledes overfor en problemstilling, da det ser ud til at Rusland & Belarus vil deltage på kongressen. Vi vil udtrykke vi synes det
er forkert at de deltager i den situation som konflikten med krigen har taget og fortsat udvikler sig. Vi vil holde os til den linje som DIF
& vores regering har udtrykt, det vil vi understøtte på kongressen.

Dynamisk DIF ny strategisk retning for aktivitetstilskud, godkendelse og hvor DIF bestyrelse vil trække beslutninger ind i bestyrelsen,
hvor det ligger ved årsmødet i dag. Dette har vi sammen med 7 øvrige DIF specialforbund skrevet et fælles høringssvar til som vi har et
dialogmøde med DIF formændene den 22 marts 2023.

Opgave

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.2 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Claus Bo Svenningsen (CBS),

Emne Orientering næstformand

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.3 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Kristian Nielsen

Emne Orientering anden næstformand

Ændringsforslag DIF

Der har været afholdt et høringsmøde af DIF omkring de forslag, som DIFs bestyrelse stiller til ændringer i DIFs love. Kort fortalt går
forslaget ud på at DIF’s bestyrelse, skal have lettere ved at ændre aktivitets godkendelser og disses eksklusivitet. Forslaget pakkes ind i
en argumentation om at vi lever i en foranderlig verden og at DIF derfor vil have handlefrihed til at følge med og DIFs bestyrelse skal
have større handlekraft til - egenhændigt - at kunne ophæve godkendelser og eksklusivitet.

Forslaget afskaffer desuden begrebet “kvalifikationsforbund” da der til dato endnu ikke er blevet oprettet et eneste.

Vores position er, at vi ikke kan støtte de foreslåede ændringsforslag da der åbnes for at vi kan miste aktiviteter og andre aktiviteter
kan blive delt med andre forbund. Endvidere er det bekymrende, at bestyrelsen kan træffe så vidtrækkende beslutninger på egen
hånd uden om generalforsamlingen.

Der er blevet skrevet et fælles høringssvar, som vi har tilsluttet os hvori DIF opfordres til at trække forslaget tilbage og komme retur
med det mere gennemarbejdet forslag. Underskriverne er 9 forbund; Tennis, Ridning, Skytterne,Håndbold, Cykling, Golf, Sejlunionen,
Basket og DKF.
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Forslaget skal behandles på DIFs årsmøde 28. og 29. april. Vores position er for nuværende, at vi vil stemme nej til forslaget, hvis det
kommer til afstemning.

Ændrede regnskabsnoter

Vores revision har påpeget, at vores noter i regnskabet er rimeligt omfattende og derfor med fordel kan forkortes og forenkles. Dette
arbejde pågår.

Forenkling af regnskabspræsentation

Vi skal have lavet en “Ikea”-tegnet forklaring af sammenhængen i vores økonomi så det er klart for vores medlemmer hvad deres
kontingentkroner bliver brugt til. Dette arbejde er lige påbegyndt.

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.4 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Tommas Nielsen

Emne Landshold og elite

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.5 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Lau Larsen (LL)

Emne Orientering ansvarlig Konkurrence

Opgave DM maraton.
Opstartsmøde med Organisationskomiteen i Hvidovre afholdt den 21/2.
De ydre rammer er aftalt m.h.t. invitation - baner - officials m.m. og der laves en drejebog og al information deles i delt DM mappe.
Komiteen bliver selvkørende med reference til DKF.
Efter klubbens ønske udvides DM programmet med løb for Turbåde i flg. klasser:
K1 og K2 Senior - Master: +35-49, +50-60, og +65.

Surf-ski konkurrence.
Arbejdsgruppen som blev nedsat på videomøde i januar har afholdt et par videomøder med orientering om gruppens opgaver m.m.
Resultatet heraf blev at der afholdes DM Ocean Race den 25 juni med Nibe Roklub som arrangør. Løbet afholdes på Limfjorden med start
fra Aggersund og Downwind til Nibe Da Nibe er en del af Aalborg Kommune har vi forhørt os hos DIF om arrangementet kunne være en
del af DIF´s DM-uge.
Videre vedtog gruppen at flytte den påtænkte “Clinic” med fokus på teknik og downwind roning fra Klampenborg til Juelsminde søndag den
28/5.

Official Gruppen
Møde afholdt den 15/3 med bl.a. regelændringer 2023 herunder:
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Generel opdatering af disciplin benævnelser, som giver en bedre forklaring.
DM sprint - opdatering af DM program med fokus på kvinde Cano.
DM maraton - opdatering af DM program med fokus på kvinde Cano samt rettelse i løbsreglement - hænge på bølge - samt pace
assistance - justeret således at det
giver bedre forklaring for hænge regler samt dispensation herfor.
Kalender Procedure - indledende date-line rykkes en måned så det først starter i september - endelig beslutning fastholdes 1/12.
Alle ændringer indføres i regler gældende fra april 2023.
DKF official opgaver fordelt således:
CPH Spring Regatta: Lau Larsen, Preben Trærup og Nana Mortensen
DM Ocean Race: Lau Larsen
DM Maraton: Lau Larsen - Preben Trærup - Per spejder og Nina Mortensen
DM Sprint. Lau Larsen - Per Spejder og evt. Nina Mortensen
NUM Sprint: Tom Faurschou - Preben Trærup
Int. official foreløbig nomineringer:
ICF: Sprint WC1 - Per Spejder og Maraton WC - Anne Fjeldvig og Preben Trærup
ECA: Eurogames Sprint - Per Spejder.
Official kurser:
Kursus Øst afholdt i Nybro Furå med 9 deltagere.
Kursus Vest aflyst - ingen deltagere.

CPH Spring Regatta:
Forberedelser iværksat - således er invitationen klar til udsendelse, bestilling af materiel hos Lars Køhler, Bagsværd Sø, samt aftale med
Gert Nielsen (Lyngby Kanoklub) om levering af telte samt salgsbod er på plads.
Rekruttering af officials og frivillige begynder i uge 12/13.

Polo DT 2023:
Planlægning af DT 2023 er i fuld gang og aftaler med arrangør klubber er under udarbejdelse. Pr. 21/3 er der foreløbig anmeldt 28 hold til
de forskellige divisioner.

DMC CUP.2023:
Efter video møde den 21/3 - er de sidste løse ender omkring regler og valg af løbsarrangører faldet på plads - turneringsplan klargøres til
hjemmesiden og udvalgte arrangør klubber tilskrives i løbet af uge 12/13.
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Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.6 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Peter H Engel (PHE)

Emne Orientering Klubaktivitet og motion

Opgave PHE og TNI deltog 1. marts på det andet møde i DIF’s B&U netværk. Mødet fandt sted i Grøndalscentret, der er en multisportshal.
Mødet startede med en rundvisning (PHE kunne ikke nå det men TNI var med). Derefter var der møde, hvor fokus især var DIF’s arbejde
B&U-området med afsæt i to igangværende initiativer:

● Præsentation og drøftelse af oplæg til DIF’s nationale børne og ungesyn
● Præsentation og drøftelse af indsatsen omkring øget kapacitet i spydspidsforeninger under “Fremtidens Idræts for Børn og

Unge”

Det var spændende oplæg og gode drøftelser. Oplæggene blev vist i en foreløbig udgave, og vi får dem ikke tilsendt, så vi kan desværre
ikke dele endnu. Næste netværksmøde er efter sommerferien; PHE har sagt ja til at bidrage til planlægningen.

Baggrund -

Indstilling -

Næste opfølgning -
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 5.7 28. marts 2023
Form Skriftlig orientering

Ansvarlig Jeppe Jørgensen

Emne Orientering ansvarlig Facilitet & miljø

Ny klima- og bæredygtighedscertificering for specialforbund i DIF
DIF havde inviteret forbundene til et møde den 6. marts 2023, hvor man ville præsentere et forslag til en ny klima- og
bæredygtighedscertificering for forbundene. Certificeringen skal afløse den hidtidige ordning med Grønt Forbund.
Forslaget til certificeringen, der bl.a. sætter øget fokus på klima- og bæredygtighed, er udarbejdet af en arbejdsgruppe bestående af
repræsentanter fra ti forbund (herunder DKF) og DIF. Der lægges op til, at forslaget til certificeringsordning bliver indstillet til vedtagelse
på DIF’s årsmøde den 29. april 2023.

Generalforsamling i Friluftsrådet
Friluftsrådet har inviteret til generalforsamling den 29. april 2023. I år sætter generalforsamlingen særligt fokus på temaet
bæredygtighed, og der vil være oplæg og drøftelser om hvordan f.eks. Friluftsrådet og medlemsorganisationerne kan arbejde for at
udvikle og fremme bæredygtighed i friluftslivet.
Helle Stuart har i nogle år været valgt til Friluftsrådets bestyrelse efter indstilling fra DKF og Dansk Forening for Rosport. Helle er på valg
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ved årets generalforsamling, og vi ser meget gerne, at Helle bliver valgt for en ny periode så hun kan fortsætte det gode arbejde, og vi
har derfor indstillet hende til valg for en ny 2-årig periode.

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste bilag

Bilag 6.1 28. marts 2023
Form Orientering

Ansvarlig SEKR

Emne Orientering fra organisationen

Direktøren

CJ

Ny sportschef er ansat med tiltrædelse 1/5. Onboarding er ved at blive planlagt. Forberedelser i gang ift at håndtere barselsorlov i
konsulentafdelingen.

Elitearbejdet er i fuld fart. EC Skovalleen er på årets andet træningslejr. Selektionskriterier er på vej til offentliggørelse. Aftaler med
super / kraftcentre er under udarbejdelse. Der arbejdes desuden på en langsigtet aktivitets strategi der tilpasses såvel økonomi som
dual career og bæredygtige hensyn.

Rostadion Bagsværd Sø. Der forventes en ny udvikling efter bestyrelsesmødet medio april. De konkrete resultater er dog fortsat
nogle år ude i fremtiden.

DIF se 5.1 og 5.3 Ift til VM2023 se herunder.

Ift til de Internationale perspektiver henvises til 5.1 Derudover er der god gang i de nye nordiske netværk der kan være en genvej i for
en række udviklingsopgaver. Ligeldes var der et godt EPP møde i Oslo. Det kan se ud til Polen nu også vil blive en del af samarbejdet.
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Sekretariat

(herunder
kommunikation)

MHJ, NKL, CHO, MTQ

- Rikke er allerede godt på vej i adm.funktionen, men der er selvfølgelig en del udestående overleveringsopgaver, som foregår
parallelt med elevernes fagprøve-skrivning. Rikkes opgaver ligger pt især indenfor telefon/mailbetjening og
kursusplanlægning, som stille og roligt overdrages.

- På kursusplanlægningssiden halter vi dog lidt - der er stadig en udfordring med at skaffe instruktører - især tur/kap - det er et
fokusområde i samarbejde med uddannelseskonsulenten. Ligeledes har vi evalueret på vores forsøg med at være ude med
planlægningen i rigtigt god tid før sæsonstart - dette viste sig at være en stor mundfuld både for os og for instruktørerne, som
ikke har de meget lange briller på, men vi knokler på med udbuddet.

- Årsmøde Lokation er på plads - der var ikke så meget at vælge imellem, da vi er bundet til Comwell - det bliver i Middelfart i
den aftalte weekend med dirigenten på plads. Nu handler det om, at få workshopplanen og aktiviteterne klar - samt
tilhørende kommunikationsplan.

- Et online magasin er i sin vorden - vi arbejder med format og temaer, fx som oplæg til årets aktiviteter. Anders Krintel er
stadig med ombord som skribent, ligesom konsulenterne bliver engageret løbende. På næstkommende personalemøde vil
Silas introducere os til, hvordan vi kan arbejde med videoklip som alternativ eller supplement til artikler. På den måde blive
‘det nye magasin’ mere dynamisk end det gamle.

- Nyhedsbreve (alle medlemmer) og klubmail (bestyrelser) er i fint flow
- Vi har involveret os meget i involvering af børn og blå ambassadører på hjemmesiden - begge med landingssider og

kampagnetiltag.

Koncepter til klubber

(Herunder SPOR 5)

BT, SK, MJM, MHJ,
CHO, NØ

- Som opfølgning på de kommende medlemstal planlægges der en kampagne med de klubber der har tilbagegang
- I tillæg planlægges der kampagne hvor vi aktivt vil gå ud til klubberne og opsøge de gode historie fra alle vores foreninger.
- BDFL - i fuld gang med planlægning af Danmark Padler som i år afvikles 27 maj til 5 juni.

Meget mere B&U

(Herunder spor 2)

Vi arbejder for at skabe og
udvikle børn- og unge miljøer,

- B&U-træner samlingerne er blevet afholdt i henholdsvis Hellerup, Næstved, Kolding og Holstebro. Temaerne var:

Forældresamarbejde, fastholdelse af unge som ikke er i eliteroer, strukturering af en træning med børn og unge med

forskellige forudsætninger og motivation for deltagelse. Formålet med samlingerne er at skabe et træner fællesskab på tværs

af klubberne, samt sparring omkring praksisnære udfordringer.
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som tiltrækker og sikrer
tilknytning af flere børn og
unge.

RBB, LH, NØ, SK

- På opfordring fra B&U trænerne arbejdes der videre på en skabelon, som gør det muligt at komme i kontakt med hinanden

og lave indbyrdes aftaler. Desuden arbejdes der også på en øvelsesbank, som gør det nemt at strukturere en træning. Denne

ses i sammenhæng med allerede eksisterende materiale i Paddle Play. Konceptet skal i langt højere grad formidles ud til

klubberne.

- Der er blevet afholdt DM i Kajakpolo for efterskoler på Oure Efterskole (som var med for første gang). Dette er i tråd med

målet om at sammen med andre organisationer at tilbyde BU aktiviteter.

- Afholdelse af første vinter camp for aldersgruppen 10-14 med 12 tilmeldte fra 4 forskellige klubber, der er nedsat initiativ til

at afholde 2 camps næste vinter øst/vest.

- Samarbejde med Sydhavn Skole / Kanal Byens IF, og implementering af SUP/Kajak, der er i gang med at blive søgt midler

gennem Friluftsrådet.

- Opsamling på børnepakke-klubbers erfaringer fra sidste år, og videre arbejde i 2023. Gode erfaringer med ungdomsskole

samarbejder, delte erfaringer med rekrutteringer igennem kom og prøv. Gode erfaringer med afholdelse af stævner på tværs

af klubber mm.

- 2 møde afholdt med Nordisk Netværk 14/3, her er gode erfaringer delt med emner omkring træneres arbejde og

konkurrence/stævner.

-

DKF tager ansvar

(Herunder Int. Events,
Spor 1, Spor 3)

SK, UNP, KRY, IL, NØ,
BT

- Datoer for DM i havkajak ligger fast og der er møder med arrangører. Der er etableret sportslige udvalg der skal stå for
udviklingen af de sportslige, mens arrangør klubberne er i gang med den praktisk planlægning. Der kommer meget mere info
ud de kommende uger.

- 60+ samlingen (træf banden) har solgt ca 40 ud af 60 billetter så vi arbejde hen imod en udsolgt camp.

- Der er planlagt en kampagne hvor der fortælles historier ud fra klubberne omkring deres indsats for grupper med særlige
behov. Det sker som en del af strategi indsatsen omkring kortlægning af arbejdet i klubberne.
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På tegnebrættet ligger, en historie fra Haderslev med en kvinde der mistede sin protese i vandet, En historie fra Ebeltoft med
Kim er arrangerer camps for blinde og svagtseende. og en historie med Danish Dragon Abreast dragebåds holdet der netop
har købt en ny dragebåd til 100.000, med støtte fra bla forenings puljen (og hjælp fra os)

- Vi er i de tidlige faser af et samarbejde med “Natur for alle” der arbejder for at få handicappede ud i naturen.

- Soldaterprojektet kører videre i 3 klubber (Lejre, Nyborg, Ålborg) og der bygges på erfaringer og læringer fra tidligere år.

- Der forsøges også at laves en 4. safezone i enten Esbjerg eller Haderslev.

- Kolding arbejder på at lave et tilbud til udviklingshæmmede, som efter planen skal starte i foråret.

- Gået i luften med netværket Blå Ambassadører, hvor der d.d. er ca. 80 tilmeldinger på tværs af de 3 forbund. Forskellige
varianter af blå ambassadør - se også website: https://www.kano-kajak.dk/blaa-ambassadoerer

- Deltagelse i energikonsulent besøg. Alle 5 besøg er nu afholdt og vi afventer de sidste rapporter. Læs mere om projektet:
https://www.kano-kajak.dk/test-il/

- Sagsbehandling af forskellige facilitets- og miljøsager. Jf. procesmål 2

- Videre arbejde med fokus på mere bæredygtighed i uddannelse: en præsentation i løbet af Instruktørsamling og videre
kontakt med udvalgte instruktører

- Deltagelse som oplægsholder i Idrætsmøde 4. maj (Aalborg), med fokus på havneudvikling og klubfaciliteter

- Videre arbejde med fokus på bæredygtighed i elite aktiviteter:Indsamling af viden om nationale og internationale indsatser i
feltet (DKF strategi)

VM2023 Finance
Der er modtaget yderligere konkrete tilbud, så budgettet er opdateret. Det samlede budget er uændret.

Hospitality
ICF krævede brug af deres tilmeldingssystem for masters mod betaling af 10 euro, men systemet er ikke klar, så derfor har
Sportscenter Danmark stillet deres system til rådighed. Vi har startet tilmelding til den dikterede dato fra ICF den 17. marts.
De første 10 tilmeldinger er modtaget. Arnaud Thiebaud er startet som ulønnet praktikant. Han læser hospitality
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management på et universitet i Sweitz og skal være hos os frem til og med VM2023. Han har ansvaret for, at
tilmeldingsprocessen foregår så smidig som muligt - og at alle information kommer fra et system til et andet. Desuden har
han ansvaret for akkreditering og visa-håndtering.

Marketing & PR/Communication/Photo
Der er sendt posters og plakater ud til alle virksomheder(herunder læger, biblioteker m.m.), som VisitVejen har samarbejde
med. Derudover vises VM på store udendørs monitorer ved Vejen Idrætscenter. Der er igangsat opsættelse af kajakker foran
idrætscenter m.m. Der er indhentet priser på oppyntning og markedsføring, således at kommunikationsgruppen i næste
måned kan foretage valg.

Volunteers
Den 24. marts mødes teamlederne i Jels til gennemgang af området og input til planerne, hvorefter den første ansøgning om
arrangementets opbygning forventes indsendt til kommunen inden påske.

Sport/Official
Ruud fra ICF kommer til Jels efter påske til site-inspection og endelig tegning af ruten fastlægges.

City Activation / Side-events
Vejen Kommune har uddelt ca. 200.000 kr. til side-aktiviteter før og under VM.

Vikingemarked
Vikingespillet fik som ventet penge fra side-eventpuljen til at lave vikingemarked, så vi forventer os meget af dette.

Tilbud til den enkelte

(Spor 3, Spor 5)

- Næstsidste omgang gratis førstehjælpskurser (Trygfonden) i samarbejde med DfFR afvikles lige nu i 12 klubber landet over -
alt udsolgt, bortset fra på Bornholm.
Sidste omgang køres i efteråret i 8 værtsklubber.
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MJM, CHO, UNP, BT,
MHJ

Verdens bedste talent-
og elite miljø (Spor 6)

FP, KW, ZB, UNP

Finn Pape (FP) - 6. februar - 28. marts 2023
Varetaget træning på Elitecenter Vest, og udført en række øvrige opgaver i perioden siden sidste bestyrelsesmøde:
Elitecenter Vest udover daglig træning:

● Besøgt EC Vest atleter i Holstebro og KC Vest’s træning i både februar og marts. Overværet træning og talt med atleter og
træner Søren Maretti.

● Besøgt EC Vest atleter i Vejle og KC Trekanten’s træning i både februar og marts. Overværet træning og talt med atleter og
træner Michael Fjeldvig.

● Elitecenter Vest havde træningsweekend den 25. og 26. februar. Der blev trænet: K1, K2, K4 og vægttræning. Alle atleter uden
daglig træning på EC Vest deltog.

● Anti Doping Danmark mødte uanmeldt op til EC Vest træning lørdag den 4. marts. 6 stk. atleter fra EC Vest blev testet, og EC
Vest træner Finn Pape fik en kort snak med dopingkontrollanterne.

● En række EC Vest atleter har været på træningsophold i flere uger i februar og marts. Det har både været ski-træningslejre og
kajak træningslejre.

● Alle KC Vest atleter har haft en opfølgende atlet-samtale vedr. status på træning, udvikling de seneste måneder, planer for
træning mm. frem mod sæsonstart og fokus på de første stævner i april måned.

Andet DKF arbejde:
● Møder på DKF’s kontor (6/2)(1-2/3) i Brøndby og online (13/2) med Sports Administrator Rikke Rønnov Lund, vedr.

planlægning af deltagelse i internationale stævner for U landshold 2023. Også konstruktiv sparring med Nina Øverberg og
Rasmus Birkkjær Bertelsen vedr. DKF’s børne- og unge arbejde.

● Deltog i Team Danmark og DIF’s Netværksmøde for talentansvarlige afholdt i Københavns Flugtskytteklub tirsdag den 7.
februar. Team Danmark og DIF har besluttet at netværket for talentansvarlige skal fortsætte i yderlig en 3-årig periode, bl.a.
på baggrund af den positive effekt netværket havde på deltagerne i den forrige periode. Emner på dette netværksmøde var:
Effektive netværk ved Susie Lynge, og talentudvikling i Skydesport Danmark ved Jarl Venneberg Jakobsen.

● Online møde torsdag den 9. februar med bestyrelsesmedlem for Landshold og Elite Tommas Nielsen samt Direktør og
midlertidig Sportschef Christian Jacobsen vedr. kandidater til assisterende trænere på U landshold 2023.

● Arbejdet med oplæg til selektionskriterier for DKF’s U16- U18- og U21/U23 landshold sprint 2023 i samarbejde med DKF’s
Elite Team. Sendt 3 færdige oplæg til DKF den 6. marts.
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● Sagsbehandlet yderlig 4 stk. Team Danmark ansøgninger, modtaget efter deadline, vedr. forlænget ungdomsuddannelse.

Status er nu 22 ansøgere med start i august 2023.
● Deltaget online i DKF personalemøde den 28/2.
● Deltaget i DIF fyraftensmøde med titlen ”Destruktiv kultur i talent- og elitesportsmiljøer” onsdag den 1. marts i Idrættens Hus.
● Arrangeret og afholdt DKF U18 træningsweekend i Vallensbæk Kano og Kajak Club den 11. og 12. marts. Deltagelse af 31

atleter, og arbejdet intensivt med tekniske kompetencer i mandskabsbåde. Samt haft en PP præsentation vedr.
sammensætning og træning af mandskabsbåde, og haft atlet samtaler med en gruppe af atleter.

● I løbet af ugerne 6-9 besøgt træning i DKF’s 5 stk. kraftcentre + 3 klubber. Har her overværet træning, talt med atleter og talt
med ca. 10 stk. KC- eller klubtrænere.

● Til fokusgruppeinterview på SDU vedr. DKF’s træneruddannelser, den 21. marts, sammen med en række andre
specialforbund.

Faglighed,
digitalisering og
optimering

(Spor 4)

NKL, SK, NØ, MJM,
MHJ

- Der arbejdes på valg og implementering af nyt konkurrence system der i første omgang skal kunne løse udfordringerne med
Sprint konkurrencer, men på sigt kunne rulles ud til andre dele af sporten. Pt der er kig på RegattaAdmin (brugt af bla. DFfR
og det norske roforbund) og Racemanager (brugt af det svenske og norske kajakforbund).

- Udvalget består af Lau Larsen, Anne Fjeldvig, Rikke Sibbersen, Louise Jørgensen, Niels Peter Andersen (Pede) og Silas Kraul.
- Det forventes at der træffes en beslutning snarligt (før BE mødet) og arbejdet med implementering kan starte hurtigst muligt

så det enten er live eller testes til CPH Spring Regatta.
- Surfski Instruktør 3 benchmark. Lørdag d. 11/3/23 afholdte DKF en benchmark for vores top-instruktører i surfski. Formålet

var at sikre en ensartet undervisning og evaluering af surfski kurser og prøver på tværs af landet.
- Revideret driftsaftale med Memberlink forventes signeret inden for kort tid.
- Første møde i nordisk netværk med tema digitalisering den 20.marts. Der er potentiale for flere samarbejder inden

konkurrencesystem udvikling, samt digitalisering generelt, og app udvikling.

Indstilling

Næste opfølgning
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Til dagsordenen Frem til næste punkt

Bilag 7.1 28. marts 2023
Form Orientering

Ansvarlig CJ

Emne Økonomi / Balance

Opgave Det skal løbende tages stilling til balancen

Baggrund Der fokuseres på at afslutte 2022.

Den aktuelle postering af mangel på balance) giver samlet ikke anledning til bekymring. De første eliteaktiviteter indikerer dog at de

enkelte budgetposter bliver pressede.

Derudover henvises til likviditets status

Indstilling Tages til efterretning.,

Næste opfølgning
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Til dagsordenen

Bilag 8.1 28. marts 2023
Dagsordens punkt 8.1

Form Eventuelt

Ansvarlig

Emne

Opgave

Baggrund

Indstilling

Næste opfølgning
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